



Muscat: March 30th, 2026

مسقط: 30 مارس 2026

Dhofar International Development and Investment Co. SAOG is pleased to announce that the Board of Directors has approved on March 30, 2026 of the following resolutions:

1 Approval of the audited financial statements for the year ended December 31, 2025. The parent company achieved a net profit of OMR 8.538 million for 2025, compared to OMR 8.287 million in 2024, with earnings per share remaining at 20 baisas. Meanwhile, the group achieved a net profit of OMR 19.086 million at the end of 2025, compared to OMR 8.287 million in 2024, representing an increase of 130%.

The total assets of the parent company as of December 31, 2025 amounted to OMR 376.302 million, compared to OMR 216.528 million for the same period last year, while the total assets of the group as of December 31, 2025 amounted to OMR 570.203 million, compared to OMR 226.037 million in 2024.

Shareholders' equity in the parent company increased from OMR 137.153 million at the end of 2024 to OMR 160.714 million as of December 31, 2025. Meanwhile, shareholders' equity in the group increased from OMR 137.561 million at the end of 2024 to OMR 197.212 million as of December 31, 2025,

2 Approval of the new organizational structure of the Company, following the completion of the merger process.

3 Recommendation to the Annual General Meeting to distribute a cash dividend of 4 baizas per share, total amount of R.O 1,984,225 (one million nine hundred and eighty-four thousand two hundred and twenty-five Omani Riyals) for the financial year ending December 31, 2025, to shareholders registered with Muscat Clearing and Depository Company on the date of the AGM meeting.

يسر شركة ظفار الدولية للتنمية والاستثمار ش.م.ع.ع أن تعلن للمساهمين الكرام عن موافقة مجلس الإدارة بتاريخ 30 مارس 2026م على ما يلي:

1 اعتماد القوائم المالية المدققة للشركة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025م. حيث حققت الشركة الأم أرباحاً صافية قدرها 8.538 مليون ريال عماني عن عام 2025م مقارنة بأرباح صافية عام 2024م والتي كانت 8.287 مليون ريال عماني، وبقي عائد السهم الواحد 20 بيسة. فيما حققت المجموعة أرباحاً صافية قدرها 19.086 مليون ريال عماني نهاية عام 2025م مقارنة بـ 8.287 مليون ريال عماني عام 2024م بزيادة قدرها 130%.

بلغ إجمالي الأصول للشركة الأم في 31 ديسمبر 2025م 376.302 مليون ريال عماني مقارنة بنفس الفترة من السنة الماضية والتي كانت 216.528 مليون ريال عماني، بينما بلغ إجمالي أصول المجموعة في 31 ديسمبر 2025م 570.203 مليون ريال عماني مقابل 226.037 مليون ريال عماني في عام 2024م.

ارتفع في حقوق المساهمين في الشركة الأم من 137.153 مليون ريال عماني في نهاية عام 2024 إلى 160.714 مليون ريال عماني في 31 ديسمبر 2025م، بينما ارتفعت حقوق المساهمين للمجموعة من 137.561 مليون ريال عماني في نهاية عام 2024 إلى 197.212 مليون ريال عماني في 31 ديسمبر 2025م.

2 اعتماد الهيكل التنظيمي الجديد للشركة إثر إتمام عملية الاندماج.

3 اعتماد مقترح توزيع أرباح نقدية على المساهمين في الجمعية العامة العادية السنوية القادمة، بواقع 4 أربعة بيسة لكل سهم، بإجمالي مبلغ 1,984,225 ر.ع (مليون وتسعمائة وأربعة وثمانين ألفاً ومائتان وخمسة وعشرون ريال عماني)، وذلك عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025م، للمساهمين المسجلين لدى شركة مسقط للمقاصة والإيداع في تاريخ انعقاد الجمعية.

ع.ع.ع





- 4 Recommendation to the Annual General Meeting for the issuance of unsecured subordinated perpetual bonds carrying interest at 4% per annum, allocated from the retained earnings for a total amount of RO 30 million to be distributed to shareholders registered with Muscat Clearing and Depository Company on the date of the AGM meeting, in proportion to the number of shares owned by each at a rate of (0.6048) bonds per share.
- 5 Approval of the agenda for the upcoming extraordinary EGM & Ordinary AGM meetings of the Company, scheduled to be held on Thursday, April 16, 2026.

- 4 اعتماد مقترح إصدار سندات ثانوية دائمة غير مضمونة، بقيمة إجمالية قدرها (30,000,000) ثلاثون مليون ريال عُماني، تُخصص للمساهمين المستحقين بتاريخ الجمعية العامة العادية السنوية، وذلك عن طريق استخدام جزء من الأرباح المحتجزة كما في 31 ديسمبر 2025م بفائدة سنوية قدرها 4%، وتوزع بنسبة والتناسب على عدد الأسهم المملوكة لكل مساهم بواقع (0.6048) سند عن كل سهم.
- 5 الموافقة على جدول اعمال اجتماعي الجمعية العامة غير العادية والعادية السنوية للشركة، المقرر عقدهما في يوم الخميس الموافق 16 أبريل 2026م.

Best regards

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

**Jamal Kamel Rasheed
Company Secretary**



**جمال كامل رشيد
أمين سر الشركة**